

Van: info@rosadoc.be
Aan: veerle.solia@amsab.be
Datum: 09/14/2009 11:13 AM
Onderwerp: RoSa's vrouwennieuws

Vrouwennieuws

14 september 2009

- [Is hoofddoekenverbod wel wettelijk?](#) (De Standaard, 14/09/2009)
- [Vijftv laat vijf vrouwen berichten uit derde wereld](#) (De Standaard, 14/09/2009)
- [Hoofddoekenverbod slaat diepe wonden bij moslims](#) (De Morgen, 14/09/2009)
- [Germany's working mothers get some respect](#) (The Globe and Mail, 14/09/2009)
- ['Lonely cat lady' is not so catchy](#) (The Globe and Mail, 14/09/2009)
- ["Internetporno hangt samen met beeld van vrouw"](#) (De Morgen, 13/09/2009)
- [Nederlands onderzoek bewijst verband tussen internetporno en vrouwbeeld](#) (De Standaard, 13/09/2009)
- [Jemenitisch meisje van twaalf overlijdt bij bevalling](#) (De Standaard, 13/09/2009)
- [Vlaamse partijen zien moslimscholen niet zitten](#) (De Standaard, 13/09/2009)
- ['Hoofddoek moet, het is de wet van God'](#) (De Standaard, 13/09/2009)
- [Women are risking their lives to have IVF babies](#) (The Guardian, 13/09/2009)
- [Sabrina Sageb, députée à la pointe du combat des femmes en Afghanistan](#) (Le Monde, 13/09/2009)
- [Retraites : "Il faut maintenir un avantage pour les femmes"](#) (Le Monde, 13/09/2009)
- [FMV: "Scholen verantwoordelijk voor moslima's zonder diploma"](#) (De Morgen, 12/09/2009)
- [Hoe het protest steeds chaotischer werd](#) (De Standaard, 12/09/2009)
- [Vrederechter weert hoofddoek uit rechtszaal](#) (De Standaard, 12/09/2009)
- ['Een diploma kan ook zonder school'](#) (De Standaard, 12/09/2009)
- [Eigen school voor moslima's in Antwerpen](#) (De Standaard, 12/09/2009)
- [Boehoe, een hoofddoekenblues](#) (De Standaard, 12/09/2009)
- [De hoofdzaak van de verlichting](#) (De Standaard, 12/09/2009)
- [Minderhedenforum "Zwarte dag voor democratie"](#) (De Morgen, 12/09/2009)
- [Minister Smet stelt vragen bij oprichting moslimscholen](#) (De Morgen, 12/09/2009)
- [Hoofddoek verboden in 700 Vlaamse scholen](#) (NRC Handelsblad, 12/09/2009)
- ['Vrouwen moeten nog zoveel oplossen'](#) (De Volkskrant, 14/09/2009)
- [Jemenitisch meisje \(12\) bij bevalling overleden](#) (De Volkskrant, 13/09/2009)
- [What Makes a Woman a Woman?](#) (New York Times, 13/09/2009)
- [Science Is Forcing Sports to Re-examine Their Core Principles](#) (New York Times, 13/09/2009)
- [In Health Care Battle, a Truce on Abortion](#) (New York Times, 13/09/2009)
- [Sur le Web, les filles sont plus économes](#) (Le Monde, 12/09/2009)

Word fan van [RoSa documentatiecentrum](#) op Facebook.

De RoSa vrouwennieuws mailing brengt een dagelijkse selectie vrouwennieuws uit de internationale pers. Meer [vrouwennieuws](#) vind je op de vertrouwde vrouwennieuwspagina's op www.rosadoc.be

Wilt u deze mailing niet langer ontvangen? Mail naar docwerk@rosadoc.be met de vermelding 'uitschrijven vrouwennieuws'.